
Rondvraag raadsvergadering 5 juli 2023

Raadslid

(fractie)

Vraag

Mevr. Roos (HvB) Inzake Willinklaan 2

Wij zijn erg geschrokken van het onderstaande. De situatie Willinklaan 2 gaat onze 
fractie aan het hart. Het karakter van de buurt mag niet worden aangetast 
(kleinschalige villa’s verscholen in een groene omgeving in het oude duin van 
Bennebroek, met beeldbepalende bomen en deels nog het oorspronkelijke 
hakhoutbos).

Nav de oproep van de heer Blommers hieronder stelt onze fractie aan u de vraag die 
wij graag beantwoord zien tijdens de volgende raadsvergadering:

 Kopt het dat het ‘aangepaste plan’ nagenoeg hetzelfde is als het plan 
waarover in de buurt grote onrust is ontstaan?

 Indien niet, wat houden de wijzigingen dan exact in?
 Doet u een beroep op de Nota Ruimtelijke Beoordeling of valt dit 

‘aangepaste plan’ onder het bestemmingsplan? Indien onder de Nota, op 
welke regel(s) doet het college een beroep?

 Worden bomen gekapt en hebt u toestemming daartoe gegeven of gaat u 
dat doen?

 Wordt het duin uitgegraven, of geëgaliseerd?
 Hoe betrekt u de buurt bij dit ‘aangepaste plan’? Hoe neemt u de onrust 

weg? Wat is uw wijze van communiceren met de buurt?
 Gaat u akkoord met het ‘aangepaste plan’?
 Gaat u dit voorleggen aan de raad ter goedkeuring of gaat u aan de raad een 

zienswijze vragen als u meent dat dit een collegebevoegdheid is? Het is 
volgens de rechter mogelijk om de raad om een zienswijze te vragen, zie 
Binnenweg 27 te Bennebroek, rechtbank Haarlem, februari 2023.

Dhr. Heukels (LB) Surveillancecamera’s 

Klopt het dat de sureillancecamera's van de gemeente bij de hoofdopgang en bij de 
politiepost van Bloemendaal aan Zee ten tijde van het steekincident op zaterdag 27 
mei wegens kostenaspecten uitgeschakeld waren?
Zo ja, wanneer kunnen deze camera's weer worden ingeschakeld.
Klopt het dat de surveillancecamera bij het betonnen pad voor de strandpaviljoens 
blijvend is weggehaald?
Zo ja, wat is daar de reden voor?

Mevr. Roos (HvB) Inzake Klein Wildhoef

Een zandwal is opgeworpen langs de Donkerelaan in Bloemendaal, 3000 kuub zand 
vergraven op het terrein. Kunt u uitleggen wat hier de bedoeling van is, welke 
vergunning met welk doel is verleend en hoe dit wordt hersteld/opgeknapt? Is dit 
iom het bestemmingsplan? Weer een voorbeeld van graven in het oude duingebied?
Wat zegt de landgoederennota?



Veel vragen dus over de ontwikkelingen op het landgoed.

Het lijkt ons niet de bedoeling dat er zo gegraven wordt in historisch natuurlijk 
erfgoed. Daar hebben we eerder al veel over gezegd maar het begint steeds 
opnieuw en we willen weten wat u onderneemt om dit tegen te gaan of aan banden 
te leggen. Wat is uw plan.


